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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Lázár János Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz :

„Ismét virágzik az illegális szemétlerakás!? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2015. április 13-án a fent nevezett témában írásbeli kérdéssel fordultam az emberi er őforrások
miniszteréhez, melyben jeleztem, hogy az elmúlt id őszakban nőtt az illegális szemétlerakáso k

száma Ennek kapcsán szerettem volna b ővebb tájékoztatást kapni, többek között az illegáli s
szemétlerakás megszűntetéséről, a visszatartó erejü szankcionálásról, a bejelentése k
megkönnyítésérő l és egyszerűbbé tételérő l .
A feltett kérdések egy részére Fazekas Sándor földm űvelésügyi miniszter úr válaszolt, tovább á
tájékoztatott, hogy bizonyos kérdések, mint az illegális szemétlerakás bejelentése vagy a kiszabot t
bírság mértékének meghatározása a megyei kormányhivatalok hatáskörébe tartozik, így arról ő nem
tud bővebb felvilágosítással szolgálni .

Éppen ezért kérdezem Önt, mint a kormányhivatalokat felügyel ő miniszter, hogy

- Az elmúlt években milyen típusú büntetések - hány darab, mekkora összegben — kerülte k
kiszabásra illegális szemétlerakás kapcsán ?
Ennek függvényében megfelelőnek illetve visszatartó erej űnek tartja a hatályos
szankcionálási rendszert ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . június 04 .

Dr. Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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